
1 

 

BR.0002.2.2021.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXV/2021 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 28 kwietnia 2021 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXV sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radna T.Jerzyk, Radny P.Marciniak, Radna 

E.Marszałek, Radny M.Tyra,) P.Wójt. B.Lewandowską – Siwek, P.Skarbnik M.Żłobińską, P.Mecenas 

E.Brzozowską, P. Kierownika A.Kiedosa, P.Kierownik GOPS M.Wiśniewską, P.Kierownik CUW 

S.Szmaję P.Inspektor M.Fras oraz informatyków. Na podstawie listy obecności Przewodniczący 

stwierdził, że obecnych jest 11 Radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Gminy może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem:  

http://baranow.esesja.pl/transmisja/15242/sesja-rady-w-dniu-%C5%9Broda-28-kwietnia-2021.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad. 

Wójt B.Lewandowska- Siwek zgłosiła 3 wnioski o zmianę porządku obrad poprzez: 

- dodanie w punkcie 17 porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z 

zasobów mienia komunalnego Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie; 

- dodanie w punkcie 18 porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Baranów oraz 

 -dodanie w punkcie 19 porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów.  

Wójt B.Lewandowska- Siwek uzasadniła złożone wnioski (punkt 18 i 19) pilną potrzebą budowy 

przedszkola w Baranowie. Natomiast odnośnie wprowadzenia punktu 17 P.Wójt powiedziała, że 

zbycie nieruchomości gruntowych na Muratorze (tych z punktu wprowadzanego i tych, które już były 

w porządku obrad) pozwoli na zmniejszenie wysokości zaciąganego przez Gminę kredytu.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przeprowadził głosowanie nad każdym ze zgłoszonych 

wniosków (głosowanie bezwzględną większością ustawowego składu rady) 

Głosowano wniosek w sprawie: Wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 17 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia 

komunalnego Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra 

http://baranow.esesja.pl/transmisja/15242/sesja-rady-w-dniu-%C5%9Broda-28-kwietnia-2021.htm
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Wniosek został przyjęty przez Radnych jednogłośnie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: Wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 18 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Baranów.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra 

Wniosek został przyjęty przez Radnych jednogłośnie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: Wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 19 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra 

Wniosek został przyjęty przez Radnych jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2021-2026. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na inwestycje. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Baranów ośrodka wsparcia pod nazwą 

"Klub Seniora+" w Mroczeniu oraz ustalenia zasad uczestnictwa i zasad ponoszenia odpłatności 

uczestników w Klubie Seniora+ w Mroczeniu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych 

poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy. 
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11.  Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Baranowie w Zespole Szkół 

im. Powstańców Wielkopolskich w Baranowie. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola Samorządowego w 

Baranowie w Zespole Szkół im. Powstańców Wielkopolskich w Baranowie. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/190/2021 Rady Gminy Baranów z dnia 25 

lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie 

Gminy Baranów. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/191/2021 Rady Gminy Baranów z dnia 

25 lutego 2021 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego Gminy 

Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian do ,,Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Baranów". 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego Gminy 

Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Baranów. 

19.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów. 

20.  Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie sesji. 
 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  

Porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

P.Wójt przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. Powiedziała, że 

wszystkie uchwały zostały realizowane (09:27 – 10:25 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji nie uczestniczył w 

żadnych spotkaniach a do biura Rady Gminy Baranów wpłynęły następujące pisma: 

- 02.03 wpłynął apel Rady Gminy Perzów o podjęcie prac zmierzających do nowelizacji ustawy o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach w zakresie częstotliwości odbioru odpadów 
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biodegradowalnych skierowany do Posłów i Senatorów z naszego okręgu. Taki sam apel wpłynął 6.04 

od Rady Gminy Trzcinica; 

- 05.03 wpłynęła petycja w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu Konstytucyjnego; 

- 15.03 wpłynęło oświadczenie Rady Powiatu w Pile z dnia 3 marca 2021r. w sprawie poparcia 

alokacji środków dla Wielkopolski w programie regionalnym na lata 2021-2027 

- 25.03 wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego z dnia 24 marca 2021 roku 

orzekające nieważność punktu 2 tabeli, stanowiącej załącznik nr 1 do uchwały Nr XXIV/183/2021 

Rady Gminy Baranów z dnia 25 lutego 2021 roku w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli ze względu na istotne naruszenie prawa 

- 25.03 wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego z dnia 24 marca 2021 roku 

orzekające nieważność Wprowadzenia w zakresie zwrotu: "oraz dziko żyjących, które pojawiają się w 

strefie oddziaływania gminy" i § 1 ust. 4 w zakresie zwrotu: "jak również dziko żyjących, które 

pojawią się w strefie oddziaływania Gminy" załącznika do uchwały nr XXIV/188/2021 Rady Gminy 

Baranów z dnia 25 lutego 2021 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Baranów w 2021 roku - ze względu na istotne 

naruszenie prawa 

- 25.03 wpłynęła Uchwała Nr 9/521/2021 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 

dnia 24 marca 2021 roku orzekająca, że uchwała Nr XXIV/179/2021 w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2021-2026 została podjęta z naruszeniem przepisów 

wskazanych w uzasadnieniu oraz uznająca, że naruszenie ma charakter nieistotny. 

- 23.04 wpłynęło sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

Gminy Baranów za 2020 rok 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer podziękował za życzenia świąteczne, które wpłynęły do biura 

rady Gminy Baranów.  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (14:54 – 24:55 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/192/2021 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2021-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 
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P.Skarbnik przedstawiła projekt uchwały (26:31 – 27:22 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2021-2026. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/193/2021 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na inwestycje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (28:16 – 29:09 minuta 

transmisji). Powiedziała, że w planach budżetowych Gmina ma 16 mln zł kredytu. Dodała, że co roku 

planowany jest kredyt i do tej pory udawało się go nie zaciągać, ale niestety w tym roku mamy 

uchwałę o zaciągnięciu kredytu na inwestycje do wysokości 9 mln zł. Dodała, że ma nadzieję, że nie 

będzie potrzeby zaciągania aż 9 mln zł kredytu, ale w granicach 6 mln zł prawdopodobnie kredyt 

Gmina będzie musiała zaciągnąć. P.Skarbnik powiedziała, że może uda się pozyskać środki ze 

sprzedaży działek i wówczas ten kredyt będzie mniejszy. Podsumowując poprosiła Radę o podjęcie 

uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu w kwocie do 9 mln zł z przeznaczeniem 

na inwestycję „kompleks oświatowo – sportowy w Baranowie”.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek (29:14 – 30:13 minuta transmisji) uzupełniając wypowiedź 

P.Skarbnik powiedziała, że zewnętrzne środki, które Gmina pozyskuje i będzie pozyskiwać też 

pomniejszą wysokość kredytu. Dodała, że ogłoszone zostały wyniki Funduszu Dróg Samorządowych, 

gdzie jesteśmy na 1 miejscu listy rezerwowej i prawdopodobnie dostaniemy 50% dofinansowania do 

budowy obwodnicy Baranowa. Powiedziała, że będą się starać aby zaciągnąć jak najniższy kredyt, 

jednak jest on konieczny aby spiął się budżet.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania (zgodnie z art. 58 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym głosowano bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady) 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 

inwestycje. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, 

Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Marta Wylęga , Teresa Zawada  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Bystry , Hanna Urbańska 
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NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXV/194/2021 - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer w imieniu nieobecnej Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji E.Marszałek przedstawił projekt uchwały (31:08 – 31:54 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/195/2021 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Baranów ośrodka wsparcia pod 

nazwą "Klub Seniora+" w Mroczeniu oraz ustalenia zasad uczestnictwa i zasad ponoszenia 

odpłatności uczestników w Klubie Seniora+ w Mroczeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik GOPS w Baranowie M.Wiśniewską, 

aby omówiła projekt uchwały.  

P.Kierownik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (32:51 – 33:45 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Baranów ośrodka 

wsparcia pod nazwą "Klub Seniora+" w Mroczeniu oraz ustalenia zasad uczestnictwa i zasad 

ponoszenia odpłatności uczestników w Klubie Seniora+ w Mroczeniu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/196/2021 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 
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Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 

miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik GOPS w Baranowie M.Wiśniewską, 

aby omówiła projekt uchwały.  

P.Kierownik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (34:51 – 35:32 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 

kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/197/2021 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Baranowie w Zespole 

Szkół im. Powstańców Wielkopolskich w Baranowie. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik CUW w Baranowie S.Szmaję o 

omówienie tego i kolejnego projektu uchwały, gdyż są ze sobą powiązane. 

P.Kierownik przedstawiła projekty uchwał (36:43 – 37:24 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w 

Baranowie w Zespole Szkół im. Powstańców Wielkopolskich w Baranowie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/198/2021 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola Samorządowego w 

Baranowie w Zespole Szkół im. Powstańców Wielkopolskich w Baranowie. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  
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Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola 

Samorządowego w Baranowie w Zespole Szkół im. Powstańców Wielkopolskich w Baranowie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/199/2021 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/190/2021 Rady Gminy Baranów z 

dnia 25 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku 

na terenie Gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (39:17 – 41:38 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Grzegorz Bystry zapytał czy harmonogram, który obowiązuje obecnie, będzie obowiązywał do 

końca roku? Dodał, że chodzi mu głównie o odpady bio, ponieważ od października czy listopada  do 

teraz Radny miał 20 worków bio do odbioru. Powiedział, że jest to długi okres i że liczył, że odpady 

bio będą odbierane zgodnie z uchwałą co 2 tygodnie. Zapytał od kiedy będzie obowiązywała ta nowa 

uchwała, dotycząca odbioru bio co 2 tygodnie? 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek wyjaśniła, że mamy podpisaną umowę 3-letnią, która kończy się 

31.12.2021r. i dodała, że nie możemy w trakcie trwania umowy zmieniać harmonogramu umowy, 

pomimo tego, że zmieniły się zapisy ustawy. P.Wójt powiedziała, że musimy wprowadzić nowe 

zapisy jednak obowiązywać nas one będą dopiero jak wygaśnie obecna umowa. Powtórzyła, że nie 

możemy zmieniać zapisów umowy z Panią Peter, ponieważ było to zamówienie publiczne i dopiero 

po zakończeniu umowy, możemy zrobić nowe harmonogramy zgodnie z zapisami uchwał. Dodała, że 

konsultowane to było z Panią Mecenas i Panią Peter, ponieważ wiemy, że jest problem z odpadami bio 

na Muratorze, jednak w czasie trwania umowy nie możemy nic zmieniać.  

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/190/2021 Rady 

Gminy Baranów z dnia 25 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu Utrzymania Czystości 

i Porządku na terenie Gminy Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 
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Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/200/2021 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/191/2021 Rady Gminy Baranów z 

dnia 25 lutego 2021 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (45:54 – 46:50 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/191/2021 Rady 

Gminy Baranów z dnia 25 lutego 2021 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/201/2021 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego 

Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (48:02 – 48:47 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia 

komunalnego Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/202/2021 - stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian do ,,Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Baranów". 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały.  

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (49:45 – 50:43 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian do ,,Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Baranów". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/203/2021 - stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego 

Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (51:43 – 52:19 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Grzegorz Bystry zapytał jaki rodzaj zabudowy jest tam przewidziany?   

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że jest tam zabudowa taka jak w Rynku lub w 

około Rynku, czyli domy jednorodzinne lub domy szeregowe. 

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia 

komunalnego Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, 

Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Florczak  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXV/204/2021 - stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (54:05 – 55:04 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/205/2021 - stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (56:01 – 56:33 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , 

Marek Majczyk, Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Teresa Jerzyk , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXV/206/2021 - stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

Ad. 20 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 
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Ad. 21 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos – 

brak. 

 

Ad. 22 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XXV sesji o godz. 10:03. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


